
 

 
 
 
VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO STUDENTŲ ATSTOVYBĖS 

VALDYBOS POSĖDIS 

PROTOKOLAS 

2025 m. kovo 26 d. / 2025-03-26 Nr. 10 

Vilnius 

Posėdis vyko 2025 m. kovo 26 d. 18:30 val., S2 A20 

Posėdžio pirmininkas: Ervin Borkovski 

Posėdžio sekretorė: Goda Šarauskaitė 

Patikrintas kvorumas: 11 narių.  

1 priedas: Dalyvių sąrašas 

 

DARBOTVARKĖ: 

1.Darbotvarkės tvirtinimas 

2.Bendra informacija (1 val.) 

3.Naujų centrinio biuro narių tvirtinimas (30 min) 

4.Universiteto finansai (10 min) 

5.Naujos įstatų ir darbo reglamento redakcijų pristatymas (10 min) 

6.Stojimo į VJOSAS proceso pradžia - Narių tvirtinimas (15 min) 

7.Pirmakursių stovyklos (20 min) 

8.Planuojami mokymai ir renginiai (10 min) 

9.Bendrieji klausimai 

 

1. SVARSTYTA: Darbotvarkės tvirtinimas 

 

NUTARTA:  

Darbotvarkė patvirtinta. 

 

2. SVARSTYTA: Bendra informacija 

 

Pirmininkai ir prezidentas dalinasi, ką nuveikė nuo praeito posėdžio iki šio. 



 

 
 
 

 

NUTARTA:   

Situacija pristatyta, papildomų klausimų nėra. 

 

3. SVARSTYTA: Naujų centrinio biuro narių tvirtinimas 

 Prisistato kandidatai užimti VILNIUS TECH SA centrinio biuro vadovų pozicijas:  

 

● Žmogiškųjų išteklių vadovė: Liana Radeckaja; 

● Ryšių su visuomene vadovė: Gabija Papstaitytė; 

Vyksta klausimų sesija kandidatams užimti VILNIUS TECH SA centrinio biuro 

vadovų pozicijas: 

 

Klausimas (Dagnė Kvietkutė): Pristatei šiek tiek punktus, kurių tavo manymu trūksta šiuo 

metu ŽIK’ams. Norėčiau pasiūlyti išsamiau aprašyti bendradarbiavimą bei darbą kartu, o ne 

tik darbą, daugiau įtraukti komandos formavimo, o ne tik neformalių susirinkimų aspektus. 

 

Atsakymas (Liana Radeckaja): Su pasiūlymu sutiko bei pritarė. 

 

Klausimas (Dagnė Kvietkutė): Prie alumni duombazės siulau įterpti ir informacijos 

apie lektorius. Ar alumnai norėtų lektoriauti ir ar turi tam kompetencijų? 

Atsakymas (Liana Radeckaja): Nusprendėme kad reikėtų bendros lektorių duombazės, 

atskiros, o ne kartu su alumni duombaze. 

 

Klausimas (Austėja Bernatavičiūtė): Pas mus FMF komandoje daugės ŽIK. Jeigu 

susidurtum su situacija, kur ŽIK bandys perspjauti pirmininką, kokių veiksmų imtumeisi? 

Atsakymas (Liana Radeckaja): Manau, kad pirma reikėtų vidinio pokalbio bei 

išsiaiškinti kodėl taip vyksta, bandyt spręsti viduje. Komandos problemos turėtų  būti 

sprendžiamos komandoje.  

 

Klausimas (Austėja Bernatavičiūtė): Ar tavo tikslai siejasi su prioritetiniais tikslais bei 

CB veiklos planu?  



 

 
 
 

Atsakymas (Liana Radeckaja): Man nepatinka tikslai iš bendrosios pusės, tačiau 

bendrausiu su Viktoru ir Ervinu ir bandysiu viską bendrai vykdyti. Bandysiu 1on1 pokalbius 

daryti kadencijos gale, dabar tam nematau tikslo. Kalbant apie mentorystės programą, tai 

labiau susisies su KLP, tai kartu ir išsigryninsiu ar to tikrai reikės.  

 

Klausimas (Dagnė Kvietkutė):Mūsų ŽIK’ai labai mėgsta būti neformalūs, ar kaip 

vadovas bandysi tai sureguliuoti?  

Atsakymas (Liana Radeckaja):Manau, kad tokią situaciją įmanoma spręsti tik su ŽIV 

pagalba, nes be jo gautųsi labai sugedusio telefono situacija. Reikėtų kelių rimtų pokalbių ir 

situacija būtų suvaldyta. 

 

Klausimas (Dagnė Kvietkutė): Už kokia komunikaciją būsi atsakinga?  

Atsakymas (Gabija Papstaitytė): Už vidinę komunikaciją. 

 

Klausimas (Austėja Bernatavičiūtė): Ar galės RsV koordinatoriai tavo pranešimais 

dalintis savo vidiniuose kanaluose? 

Atsakymas (Gabija Papstaitytė): Kai ateis tam laikas, tada ir pamatysime ar galėsiu 

pasidalinti. 

 

Klausimas (Paulina Avižienytė): FMF lieka be vicepirmininko, kas dabar eis šias 

pareigas? 

Atsakymas (Gabija Papstaitytė): Kolkas ši pozicija lieka laisva, bandysim kartu 

dalintis darbais, aš irgi padėsiu. 

 

 

NUTARTA: 

Vyksta balsavimas dėl kandidatų į VILNIUS TECH SA centrinio biuro narius tvirtinimo: 

 

Balsavime dėl Lianos Radeckajos kandidatūros užimti VILNIUS TECH SA žmogiškųjų 

išteklių vadovės poziciją balsavo: 

Už: 10 



 

 
 
 
Prieš: 0 

Susilaikė: 1 

 

Balsavime dėl Gabija Papstaitytės kandidatūros užimti VILNIUS TECH SA ryšių su 

visuomene vadovės poziciją balsavo: 

Už: 10 

Prieš: 0 

Susilaikė: 1 

   

 

4. SVARSTYTA:  Universiteto finansai 

Prezidentas pristato lenteles apie universiteto suteikiamą finansavimą, atsirado kategorijos ir 

išlaidų langeliai. 

Atsirado Vilmos nuoroda kur galima matyti sąskaitų faktūrų judejimus, tačiau negalima nieko 

keisti ir rašyti. Galima fakultetams pasitikrinti kiek išleista is SRF. Jei atsiranda skaičiukas 

prie fakulteto stulpelio, vadinasi SF  apmokėta.  

Prezidentas prašo griežtai įrašinėti sąmatų sumas ir išlaidas iš NL, nes Vilma ir prezidentas to 

nemato. 

Atsirado laiško šablonas Vilmai.  

Nuo šiol nesiunčiam sąmatų Adui, o tik Vilmai. 

 

NUTARTA:   

Su informacija susipažinta. 

 

 

5. SVARSTYTA: Naujos įstatų ir darbo reglamento redakcijų pristatymas 

Prezidentas pristato naują Įstatų redakciją. Notarė sakė viskas puiku ir teisiškai tvarkinga. 

Pirmadienį planuojame pristatymą nariams ir alumni. Tvirtinsim visą naują redakciją per 

visuotinę konferenciją. Atnaujintą darbo reglamentą tvirtinsim pirmą valdybą po 

konferencijos, kuris bus baigtas tik 70 proc, kad galėtume vykdyti veiklą teisėtai. 

 



 

 
 
 

Siūlymas (Dagnė Kvietkutė): padaryti vidinį akreditavimą visiem privaloma stojant į 

organizaciją. 

 

NUTARTA:  

Su informacija supažindinta. 

 

Balsavimas dėl Dagnės Kvietkutės siūlymo: 

Už: 4 

Prieš: 2 

Susilaikė: 5 

 

Siūlymas keliauja į Įstatų darbo grupę. 

 

 

6. SVARSTYTA: Stojimo į VJOSAS proceso pradžia - Narių tvirtinimas 

Pristatomi fakultetų  narių sąrašai. Jie reikalingi VILNIUS TECH SA stojant į VJOSAS.  

 

NUTARTA:  

Su informacija supažindinta. 

 

7. SVARSTYTA: Pirmakursių stovyklos  
Prezidentas teikia siulymus pirmakursių stovyklas organizuoti pagal šiuos kriterijus: 
 
Pagal studijų kryptis:  
1)AIF, AF ir SF 
2)EF ir FMF 
3)KIF ir VVF 
4)AGAI, TIF ir MF 
 
Pagal dalyvių skaičių: 
1)KIF ir AIF 
2)FMF, AF ir TIF 
3)AGAI ir SF 
4)MF, VVF ir EF 



 

 
 
 
 
Atsitiktine tvarka: 
1)AGAI ir VVF 
2)KIF, AF ir EF 
3)FMF, MF ir AIF 
4)SF, TIF ir MIX  
 
NUTARTA:  

Fakultetai pamąsto kuris variantas geriausias iki kito Valdybos posėdžio. 

 

 

8. SVARSTYTA: Planuojami mokymai ir renginiai  
 

KTU SA konferencija ir gimtadienis - balandžio 5 d.  
KVK SA konferencija ir gimtadienis - balandžio 12 d.  
VJOSAS Asamblėja - balandžio 26 d. 
GRAND RsV - gegužės 3 d. 
GRAND SOCAI - gegužės 3 d. 
TechWave - gegužės 12 d. / 16 d. 
GRAND Marketingas - gegužės 17 d. 
GRAND Projektai - gegužės 24 d. 
GRAND ŽIK - gegužės 24 d. 
VILNIUS TECH SA 31-asis gimtadienis - gegužės 30 d. / birželio 1 d. 
LSS VEIK mokymai - birželio 28 d. / 29 d. 
Mūsų organizuojamos LSS „Karaliaus Mindaugo taurė” futbolo rungtynės - liepos 6 d. 
LSS Sąskrydis - rugpjūčio 1 d. / 3 d. 
Kuratorių stovykla - rugpjūčio 15 d. / 17 d. 
 
NUTARTA: 

Su informacija supažindinta. 

9. SVARSTYTA: Bendrieji klausimai 

 
Dagnė Kvietkutė atsisako būti pagrindine darbo grupėje dėl stipendijų skirstymo. Norinčių 

daugiau nėra, pamąstom dar kelias dienas. 

 

Prezidentas norėtų pakeisti SF išrašymo platformą, nes rado pigesnę, prieštaraujančių nėra. 

 



 

 
 
 
Birželio mėnesį prezidentas prašo atostogų, paliktų asmenį, kuris tuo laiku būtų už viską 

atsakingas, prieštaraujančių nėra. 

 

NUTARTA: 

Su informacija supažindinta. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas(-ė)           (parašas)                                         Ervin Borkovski 

 
 
 
 
Posėdžio sekretorius(-ė)           (parašas)                Goda Šarauskaitė 
 

 



 

 
 
 
 
Priedas Nr. 1 
 
Dalyvių ir svečių sąrašas 
 
1. Ervin Borkovski VGTU SA prezidentas 

2. Goda Šarauskaitė VGTU SA VVF pirmininkė 

3. Austėja Bernatavičiūtė VGTU SA FMF pirmininkė 

4. Rapolas Balna VGTU SA TIF pirmininkas 

5. Karolina Balkutė VGTU SA AGAI pirmininkė 

6. Paulina Avižienytė VGTU SA AF pirmininkė 

7. Dagnė Kvietkutė VGTU SA KIF pirmininkė 

8. Mantas Jozavitas VGTU SA MF pirmininkas 

9. Sintija Mikulskytė VGTU SA SF pirmininkė 

10. Ugnė Kerulytė VGTU SA AIF pirmininkė 

11. Austėja Krinciūtė VGTU SA EF pirmininkė 

 

 

 


